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Aan,  Aan de gemeenteraad 
  der gemeente Almelo     Cc.  Wethouder van Sport 
  Haven ZZ 30          Federatie Almelose Voetbalclubs 
  7607 EW Almelo       Uitsmijters/ van Raay 
 
 
 
 
Almelo, 17 januari 2019      Ons kenmerk: 2019.301_DRC-Uitsmijters 

         Uw kenmerk: 
 

Onderwerp: Herhuisvesting Uitsmijters (honkbal) in relatie met Sv DRC 2012 

 
 
Geachte raadsleden, 
 
Met verbazing nam het bestuur van Sv DRC 2012 zaterdag 12 januari kennis van een artikel in Tubantia 
betreffende het herhuisvesten van Uitsmijters op de locatie La Première van sportcomplex 
Ossenkoppelerhoek. https://www.tubantia.nl/almelo/almelose-honkbalclub-uitsmijters-krijgt-plek-bij-la-premiere~a47bb837/  
 
DRC werd in 2017 benaderd door de heer Van Raay namens Uitsmijters omdat de gemeenteraad niet een 
door La Première gevraagd kunstgrasveld wilde financieren als voorwaarde om Uitsmijters te verwelkomen. 
Wel reserveerde de gemeenteraad 250.000 euro voor toekomstige herhuisvesting van de Uitsmijters, dat 
gevolge een bezuinigingsvoorstel uit 2005 diende te vertrekken van sportcomplex ’t Maatveld. Over die 
benadering door Uitsmijters van DRC, werd eveneens de Federatie Almelose Voetbalclubs geïnformeerd. 
 
Na een oriënterend gesprek tussen vertegenwoordigers van Uitsmijters en DRC schakelde Uitsmijters een 
official van de KNBSB in voor een schouw van sportcomplex De Riet. Na bemeten, constateerde deze in Nw 
Valthermond wonende official op 14 juli 2017 dat het kon zonder de 2 in gebruik zijnde velden van DRC aan 
te tasten. Hij refereerde verder aan eerdere onderzoeken in het Almelose en noemde de locatie De Riet 
zelfs de meest ideale oplossing voor Uitsmijters.    
 
Naar aanleiding van deze officiële bevinding van deze bondsofficial KNBSB is er opnieuw een gesprek 
gevolgd tussen beide partijen. 
Daarin werd de beschikbaarheid van een eigen kantine met eigen ingang besproken en het principe van 
agendavoering over gebruik kleedkamers en agendavoering over gebruik velden. 
 
Ook volgde een gezamenlijk gesprek met de directie van Sportbedrijf Almelo, waarbij ook de heer E. Hütte 
aanwezig was en raadslid B. Hümmels. In dat gesprek werd door beide clubs verzocht te bemiddelen in het 
vinden van een onafhankelijk deskundige om op basis van m2 kantine en agendavoering kleedkamers een 
reële huisvestingskostenberekening voor te leggen. Dit om ‘gekissebis’ te voorkomen en ook om 
duidelijkheid te krijgen of het voor Uitsmijters überhaupt haalbaar is. 
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Voor DRC zou een dergelijke ontwikkeling eveneens gunstig zijn, dit om juist de huisvestingslasten te 
kunnen verlagen. Eens temeer daar de gemeentelijke heffingen in een paar jaar tijd zijn verdrievoudigd. 
 
Echter, het bleef daarna verbazend stil, van zijde Sportbedrijf en eveneens van zijde Uitsmijters. 
Tot wij zaterdag jl via het artikel in Tubantia vernamen dat de wethouder van sport alsnog kiest voor de 
optie ‘Ossenkoppelerhoek’ inclusief aanleg van een kunstgrasveld voor La Première. Wat ‘eerst een brug te 
ver was’ qua financiering om Uitsmijters te kunnen verhuizen, is nu kennelijk geen bezwaar meer, ondanks 
de niet al te rooskleurige financiële positie van de gemeente. DRC vraagt zich af welke sportinvesteringen 
daardoor naar achteren worden geschoven? 
 
Niet dat wij La Première een kunstgrasveld misgunnen, maar verbazend is het wel ! 
 
Wat de huidige ontwikkeling betreft, beschouwen wij de keuze Uitsmijters naar de Ossenkoppelerhoek 
negatief voor sportontwikkeling en maatschappelijke initiatieven op De Riet, een wijk die wel wat meer 
aandacht mag hebben! 
DRC werkt hierin wel samen met de wijkcommissie De Riet! 
 
Teleurgesteld over de gang van zaken, 
 
 
Hoogachtend, 
 
Bestuur 
Sv DRC 2012 
 
J. Egberink 
voorzitter 
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